
 

 

       Protokół 

z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 30 grudnia 2021 r. 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 15 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

5. Dyrektor GCKiTW – Cezary Szymczak 

6. Dyrektor ZK – Andrzej Szyszka 

7. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

8. Radca Prawny – Konrad Wypych 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 10.05 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska, powitała 

Państwa Radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Dyrektora 

GCKiTW, oraz Dyrektora Zakładu Komunalnego w Solcu i gości przybyłych na dzisiejsze obrady. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy do zaproponowanego porządku obrad są jakieś 

wnioski? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado do przedstawionego 

projektu porządku obrad chciałbym wprowadzić następującą zmianę; jest to wynik wniosków 

wczorajszej komisji BiF, mianowicie po punkcie 20 wprowadzić punkt 20a Apel Rady Gminy Gostynin 

z dnia dzisiejszego w sprawie zwiększenia liczby karetek pozostających w dyspozycji Oddział w 

Gostyninie Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego i Transportu Sanitarnego. Apel będzie 

skierowany do Wojewody, do Ministra Zdrowia i do Dyrektora Wojewódzkiej Stacji Pogotowia 

Ratunkowego i Transportu Sanitarnego w Płocku. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy są jeszcze jakieś propozycje? ktoś z Państwa 

ma jakieś wnioski do porządku obrad? Brak. 

Radni ww. porządek obrad z wprowadzeniem punktu zaopiniowali pozytywnie 14 głosami za. 

Radni ww. porządek obrad po zmianach zaopiniowali pozytywnie 14 głosami za. 



 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zanim przejdę do 

przedstawienia treści sprawozdania, chciałbym Państwu przedstawić listę laureatów wyróżnień nagród 

za wyniki sportowe, oraz za osiągnięcia w działalności sportowej w roku 2020. Na podstawie Uchwały 

343 z 30 kwietnia 2014 roku w sprawie wyróżnień i nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz za 

osiągnięcia w działalności sportowej  przyznaję nagrodę w wysokości do wiadomości tylko osoby 

zainteresowanej i mojej zawodnikowi Klubu Sportowego Zwoleń Team ………………… i 

………………… trenerowi Klubu Sportowego Zwoleń Team, tak się składa, że podczas dzisiejszej 

sesji obecny jest ………………. i jego mama ……………… bardzo serdecznie witam. Wraz z Panią 

Przewodniczącą nastąpiło uroczyste wręczenie nagrody. 

…………......... Dzień dobry, nazywam się…………………. , mieszkam w miejscowości Zaborów Stary, 

mam 13 lat. Rodzice zapisali mnie do szkoły w Gostyninie ponieważ również chciałem chodzić do 

szkoły muzycznej, gram na akordeonie. Rok temu udało mi się zdobyć Grean Prix na 

międzynarodowym turnieju w Tymbarku, jeżdżę również na rolkach od trzech lat, rok temu na 

Mistrzostwach Polski Torowych udało mi się wywalczyć trzy brązowe medale na dystansach 200m, 

3000m eliminacje i 3000m na punkty i złoto z kolegami z Klubu na sztafecie. W tym roku udało mi się 

na Mistrzostwach Polski Ulicznych w Tomaszowie Lubelskim zająć dwa pierwsze miejsca i jedno 

srebne, srebny medal zdobyłem  na dystansie 500m i złoto na 6000m na punkty i 6000m na 

eliminacjach. Dzięki tym osiągnięciom zostałem powołany do Kadry Narodowej z którą wyjechaliśmy  

do Belgi na Challenge Czelendż, wszystkie te osiągnięcia zawdzięczam mojemu trenerowi 

………………………….. oraz moim rodzicom którzy wozili mnie na treningi i dziękuję również Państwu 

za przyznanie mi tego stypendium. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Państwo ………………….. wyszli z sali posiedzeń. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado niniejszym 

przedstawiam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny tj. od 7 grudnia 2021r. do   

29 grudnia  2021r. 

Na salę posiedzeń przyszedł Radny Krzysztof Penkala. 

W tym czasie odbyłem dwa  spotkania  poza Urzędem Gminy:  

- w dniu 15 grudnia wziąłem udział  w Wieczornicy w ramach realizacji programu „ Narodowy Program 

Rozwoju Czytelnictwa 2.0. na lata 2021-2025” w Szkole Podstawowej w Sierakówku, 

-  w dniu 16 grudnia uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia Gmin Turystycznych 

Pojezierza Gostynińskiego w Łącku. 

 

  Wydałem  dwanaście zarządzeń  Wójta. 

Lp. Nr zarządzenia Data wydania Treść zarządzenia 



1 207 07.12.2021r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2021 rok. 

2 208 07.12.2021r w sprawie:  ustalenia planu finansowego dla rachunku dochodów 

i przychodów pochodzących ze środków  Funduszu 

Przeciwdziałania COVID - 19      

3 209 08.12.2021r w sprawie: ustalenia dnia wolnego od pracy dla pracowników 

Urzędu Gminy Gostynin w zamian za dzień świąteczny 

przypadający 1 stycznia 2022r. 

4 210 08.12.2021r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

5 211 08.12.2021r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2021 rok. 

6 212 09.12.2021r. w sprawie: wprowadzenia procedury przeprowadzania kontroli 

spalania odpadów w paleniskach domowych i przestrzegania 

przepisów uchwały antysmogowej dla województwa 

mazowieckiego na terenie Gminy Gostynin. 

 

 

7 213 13.12.2021r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania przetargowego pn. „ Dostawa oleju opałowego 

lekkiego oraz gazu propan do szkół, budynków gminnych i 

jednostki samorządowej na rok 2022”. 

8 214 15.12.2021r. w sprawie: okresowego powierzenia pełnienia obowiązków 

dyrektora szkoły dla Pani Katarzyny Jastrzębskiej. 

9 215 15.12.2021r. w sprawie: zmiany zarządzenia Nr 1/2018 Wójta Gminy Gostynin 

z dnia 11 stycznia 2018r. w sprawie określenia maksymalnego 

miesięcznego wynagrodzenia kierowników i zastępców 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Gostynin 

10 216 21.12.2021r. w sprawie: zmiany uchwały nr 243/XXIX/2021 Rady Gminy 

Gostynin z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin.              

11 217 22.12.2021r. w sprawie: zmiany Zarządzenia Nr 55/2019 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 1 lipca 2019r. w sprawie powołania Zastępcy 

Wójta Gminy Gostynin. 

12 218 28.12.2021r. w sprawie: rezygnacji  z prawa pierwokupu  nieruchomości 

stanowiącej działkę nr 73/9 na terenie wsi Gorzewo. 

 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Wydano 7 zaświadczeń i 3 informacje w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 

2. Przyjęto w kasie 268 szt. wpłat za odpady komunalne. 

3. Przyjęta w kasie  256 szt. wpłat podatku.  



4. Zaksięgowano 298 szt. pozycji w podatku od nieruchomości, rolnym i leśnym od osób fizycznych i 

prawnych.  

5. Wydano 2 decyzje w sprawie umorzenia zaległości podatkowej w łącznej kwocie 3 001,00 zł  

 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniu 8 grudnia otrzymaliśmy kwotę 370.000,00 zł na realizację projektu  - Laboratoria 

Przyszłości. 

Wsparcie otrzymały: 

Szkoła Podstawowa im. Orła Białego w Białotarsku  na kwotę 60.000,00 zł; 

Szkoła Podstawowa im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie na kwotę 30.000,00 zł; 

Szkoła Podstawowa w Lucieniu na kwotę 70.000,00 zł; 

Szkoła Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku na kwotę 60.000,00 zł; 

Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Sokołowie na kwotę 30.000,00 zł; 

Szkoła Podstawowa im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu na kwotę 60.000,00 zł; 

Szkoła Podstawowa  w Teodorowie na kwotę 30.000,00 zł; 

2. Szkoła Podstawowa im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu na kwotę 30.000,00 zł; 

3. Dnia 9 i 10 grudnia  wypłacono 156 uczniom stypendium szkolne o charakterze socjalnym w ogólnej 

kwocie 102.578,42 zł.  

4. Wydano na podstawie dwóch wniosków, które wpłynęły do Urzędu Gminy Gostynin decyzje na 

dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika. Dnia 16 grudnia wypłacono dwóm 

pracodawcom dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego pracownika w ogólnej kwocie 

16.162,00 zł. Rozliczenie przesłano do Kuratorium Oświaty  w Warszawie w dniu 28 grudnia br. 

5. Przyznano pomoc zdrowotną dla nauczycieli i emerytowanych nauczycieli na kwotę  8.500,00 zł. 

6. Przyznano dofinansowanie doskonalenia zawodowego dla nauczycieli w kwocie 2.600,00 zł. 

7. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej 

im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie ze względu na przydział godzin nauczycielom. 

8. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  

z terenu Gminy Gostynin. 

 

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

1. Wydano 10 decyzji o warunkach zabudowy, 75 projektów decyzji jest  w uzgodnieniach. 

2. Wydano 7 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 9 projektów decyzji jest w 

uzgodnieniach. 

3. Wydano 5 decyzji zmieniających warunki zabudowy.  

4. Wydano 5 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy.  

5. Wydano 4 zaświadczenia o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 32 zaświadczenia o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 7 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi.  



8. Wpłynął  1 wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

 

III. Inwestycje  

1. Wydano łącznie 11 decyzje na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym 

dróg gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego. 

2. Wydano 5 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  

3. Podpisano 6 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

4. Zawarto umowę na pełnienie nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania pn.” budowa budynku 

urzędu gminy wraz z budową infrastruktury towarzyszącej w miejscowości Gostynin”z Wykonawcą: 

Build Invest Biuro Obsługi Budownictwa. 

5. Zawarto umowę na przebudowę drogi gminnej w m. Solec – Baby Dolne z Wykonawcą: 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – Budowlanych S.A. Gostynin. 

6. Zawarto umowę na: przebudowę drogi gminnej w m. Bierzewice, przebudowa drogi gminnej w m. 

Polesie, przebudowę drogi gminnej w m. Nagodów, przebudowę drogi gminnej w m. Józefków – 

Białotarsk, przebudowę drogi gminnej w m. Helenów, przebudowę drogi gminnej w m. Gorzewo, 

wykonanie nakładki bitumicznej na drodze gminnej w m. Anielin z Wykonawcą: Global Systems 

………………………….– Gostynin. 

7. Dokonano wyboru oferty w postępowaniu na dostawę oleju opałowego lekkiego do szkół budynków 

gminnych i jednostki samorządowej na rok 2022. 

8. Wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym na budowę budynku 

urzędu gminy wraz z budową infrastruktury towarzyszącej w miejscowości Gostynin przy                   

ul. Bierzewickiej.   

9. Unieważniono II postępowanie na zakup energii elektrycznej dla oświetlenia drogowego i obiektów 

Gminy Gostynin oraz jednostek podległych. 

10. Dokonano wyboru oferty w postępowaniu prowadzonym w trybie przetargu niegraniczonego na 

przedmiot zamówienia pn. „Odebranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno – wypoczynkowych i PSZOK zlokalizowanych na terenie 

Gminy Gostynin”. 

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1.  Wydano  10  decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości. 

2.  Wydano 7 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

3.  Wydano 1 oświadczenie o pracy w gospodarstwie rolnym. 

4.  Wydano 1 postanowienie o odmowie wydania zaświadczenia o pracy w rolnictwie. 

5.  Wydano 3 decyzje o przyznaniu dodatku energetycznego. 

6. Naliczono i wysłano do 75 lokatorów nowe stawki czynszu za lokale gminne. 



7. Dokonano 10 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

8. Wydano 1 decyzję zezwalającą na usunięcie drzew w pasie drogowym drogi powiatowej. 

9. Wydano 6 akceptacji wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji  lub kastracji zwierząt w 

ramach „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Gostynin na rok 2021”. 

10. Wprowadzono do centralnej ewidencji emisyjności budynków 51 deklaracji dotyczących źródeł 

ciepła i źródeł spalania paliw w budynkach i lokalach mieszkalnych i 3 deklaracje  dotyczące źródeł 

ciepła i spalania paliw w budynkach i lokalach niemieszkalnych. 

11. Dokonano zakupu 5 działek we wsi Solec gmina Gostynin pod przebudowę drogi gminnej w m. 

Solec- Baby Dolne. 

12. Dokonano zakupu działki nr ewid. 57/3 we wsi Niecki na potrzeby sołectwa wsi Niecki 

13.Dokonano zakupu działki nr ewid. 53/4 we wsi Podgórze w celu regulacji granic drogi gminnej. 

 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

Wpłynęło 6 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

urodzeń  – 4 

zgonów – 19 

zameldowań na pobyt stały – 9 

zameldowań na pobyt czasowy – 8 

wymeldowania z pobytu stałego – 29 

wymeldowania z pobytu czasowego – 3 

wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 14 

udostępnienie danych osobowych – 8 

dowody osobiste  

przyjęcie wniosków dowodowych – 17 

wydanie dowodu osobistego – 36 

unieważnionych  dowodów – 45 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych: 

odbyły się 1 posiedzenie komisji, 

Rozpatrzono ogółem 10 wniosków.  

Pozytywnie zaopiniowano 3 wnioski dotyczące wydania zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

 

VI. W zakresie Pozyskiwania Funduszy 

1. Liczba złożonych wniosków w ramach programu „Czyste powietrze” - 8 

2. Liczba udzielonych konsultacji – 15 

 

 



VII.  W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

Wpłynęło 33  deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  ( w tym 8 

pierwszych, 17 zmieniających, 8 zerujących); 

Wysłano 8 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

Wysłano do mieszkańców 52 wezwania do zapłaty zaległości z tytułu gospodarowania odpadami 

komunalnymi na łączną kwotę 29 756,70 zł; 

Wysłano do mieszkańców 27 upomnień z tytułu zaległości w opłacie za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na łączną kwotę 14 771,20 zł; 

Wygenerowano i wydano 46 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady 

komunalne dla właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

Przyjęto 1 zgłoszenia do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni 

ścieków; 

Przyjęto  7  zgłoszeń od mieszkańców dotyczących  braku odbioru odpadów komunalnych – po 

weryfikacji w systemie GPS przekazano zgłoszenia do Wykonawcy; 

Wysłano  do Wykonawcy 2 zgłoszenia dotyczące: wstawienia/zabrania  pojemników mieszkańcom; 

Dokonano rozliczenia za miesiąc listopad na podstawie dokumentacji przekazanej przez Wykonawcę 

oraz na podstawie systemu pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów odbierających odpady z 

terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy informację o kwocie należnej na kwotę 146 507,76 zł 

netto  (158 228,38 brutto ) 

Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych w miesiącu listopadzie – 194,62 Mg 

Łącznie w okresie od 1 stycznia  do 30 listopada 2021 r. odebrano  2 909,654 Mg 

z czego: 

-  ilość odpadów odebranych z nieruchomości zamieszkałych łącznie – 2 822,394 Mg 

-  ilość odpadów odebranych z nieruchomości rekreacyjnych łącznie  -  84,080 Mg 

-  masy nie uznane przez Zamawiającego ( nie zapłacone )- 5,42 Mg  

- masy odebrane nieodpłatnie z dzikiego wysypiska w ramach podpisanej umowy z Wykonawcą - 

3,18Mg . 

Kwota należna Wykonawcy za okres od 01.01.2021 o 30.11.2021 wynosi 2 211 311,18 zł netto  (2 388 

216,06 brutto) 

Szacunkowe masy z przetargu w 2021 roku   -   2 639,272 Mg 

Przekroczenie masy odpadów  w stosunku do  szacowanych ilości odpadów w  przetargu na 2021 r. o  

86,482 Mg 

Kwota z przetargu na odbiór, transport i zagospodarowanie brutto - 2 174 029,85 zł   brutto   

( przekroczenie o 214 186,21  zł ) 

 

VIII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 15 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2.  Przyjęto  27 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 27 decyzji. 



3. Przyjęto 55 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na 

żywność oraz wydano 55 decyzji. 

4. Przyjęto 4 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłku stałego. 

5. Przeprowadzono weryfikację 5 zasiłków stałych. 

6. Wydano 15 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o 

niepełnosprawności. 

7. Wydano 6 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

8. Wysłano 5 pism do policji i 2 do sądu. 

9. Udzielono 4 porad prawnych. 

10. Odbyło się 1 posiedzenie zespołu interdyscyplinarnego związane z procedurą niebieskiej karty. 

11. Odbyło się 13 spotkań grup roboczych związanych z procedurą niebieskiej karty. 

12. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 14 rodzin. 

13. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 1 wniosek. 

14. Przyjęto 6 wniosków i wydano 6 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć 

wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

15. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 15 wniosków o ustalenie prawa do świadczeń 

rodzinnych na nowy okres zasiłkowy. 

16. Wydano 44 decyzji. 

17. Wystawiono 8 zaświadczeń. 

18. Wypłacono 306 świadczeń z zasiłku pielęgnacyjnego, 44 świadczeń rodzicielskich, 63 świadczeń 

pielęgnacyjnych, jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 8 osób specjalny zasiłek 

opiekuńczy  dla 11 osób. 

19. Z funduszu alimentacyjnego wypłacono 85 świadczeń. 

20. Przyjęto 2 wnioski na nowy okres zasiłkowy. 

21. Wydano 3 decyzje na nowy okres zasiłkowy. 

22. Wysłano 3 zawiadomienia do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

23. Wysłano 5 wezwań o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

24. Wysłano do komornika sądowego 1 przyłączenie się do postępowania egzekucyjnego. 

25. Przeprowadzono 1 wywiad alimentacyjny. 

26. Wysłano 1 wniosek do PUP o aktywizację zawodową dłużników. 

27. Wszczęto 3 postępowania w sprawie uznania dłużnika alienacyjnego za uchylającego się od 

świadczeń alimentacyjnych. 

28. Wysłano 11 wniosków do komornika o ustalenie adresu zamieszkania. 

29. Realizacja Programu Rodzina 500+: złożono w formie papierowej i elektronicznej 7 wniosków. 

Na  realizację zadań zostało łącznie wydane: 1 601 261,94 zł. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 



IX. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Wydanie płyty CD z kolędami i pastorałkami, pt. „Przybywajcie do Betlejem” w wykonaniu 

Gminnego Chóru „Vox Cordis” oraz Gminnej Orkiestry Dętej „Foxodeon”. 

2. Organizacja Spotkania Świątecznego promującego płytę pt. „Przybywajcie do Betlejem”. 

3. Środowe zajęcia ZUMBY dla mieszkańców gminy Gostynin. 

4. Na bieżąco odbywają się zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego 

Chóru Vox Cordis. 

 

X. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

Statystyka udostępnień księgozbioru 

 

Działalność biblioteczna Liczba użytkowników/ liczba woluminów 

Odwiedziny w bibliotece 705 

Wypożyczenia 1010 

Odwiedziny w czytelni 16 

Udostępnienia księgozbioru na miejscu 24 

Udzielone informacje biblioteczne 26 

 

Wydarzenia 

Rozstrzygnięcie konkursu czytelniczego „Jesienne Drzewko Czytelnicze”- 46 uczestników 

Świąteczne warsztaty biblioteczne – warsztaty dla dzieci wprowadzające w okres Bożego Narodzenia 

tj. tradycje, symbole, opowieści o tematyce bożonarodzeniowej oraz dekorowanie pierników - 21 

uczestników 

Udział w Wieczornicy w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa –  Oddział 

Przedszkolny w SP w Sierakówku 

Lekcje biblioteczne – w ilości 2 zajęć, których tematy to: 

- Zostaję Czytelnikiem… – wręczenie wyprawek czytelniczych dzieciom i rodzicom w ramach projektu 

„Mała Książka Wielki Człowiek” 

- Jak to było z Mikołajem? – zajęcia czytelniczo-plastyczne dla najmłodszych  

 

XI. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Zimowe utrzymanie dróg gminnych – sypanie dróg o nawierzchni asfaltowej mieszanką piaskowo-

solną, 

5. Uzupełnianie poboczy dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej w m. Niecki, Budy Kozickie-Ratajki. 

Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 



2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, 

Skrzany, Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin. 

Dziękuję za uwagę – w razie jakiś pytań chętnie na nie odpowiem!!! 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy są jakieś pytania odnośnie sprawozdania Wójta 

z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin? Brak 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

3.1. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin ze 

zmianami wraz z uzasadnieniem. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: po przedstawieniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej omówię 

pokrótce projekt Budżetu. 

3.2. Przedstawienie opinii stałych komisji Rady. 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Rewizyjna projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja ŁiP projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: przejdziemy do odczytania opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Uchwała Nr 3.h./327/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Gostynin w projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gostynin na lata 2022-2032. 

Na podstawie ustawy o regionalnych izbach obrachunkowych, oraz ustawy o finansach publicznych 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie: 

Przewodnicząca – ……………………………….. 

Członkowie: -  …………………………………….. 

                   -  ………………………………….... 

Uchwala, co następuje: 

§ 1 

Wydaje opinię pozytywną z uwagą o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin na lata 2022-2032. 

§ 2 



Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

terminie 14 dni od dnia jej doręczenia. 

Uzasadnienie: 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej został przekazany do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w formie dokumentu elektronicznego w dniu 15 listopada 2021 roku 

Zarządzeniem Nr 193/2021 Wójta Gminy Gostynin z dnia 12 listopada 2021 roku. 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej spełnia wymogi określone w art. 226 ustawy z dnia            

27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. Okres sporządzenia projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej obejmuje lata 2022-2032 tj. spełnia wymogi z art. 227 ustawy o finansach publicznych. 

Projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej zawiera upoważnienia sformułowane  na podstawie 

art. 228 ustawy o finansach publicznych. Występuje wymagana z art. 229 zgodność wartości 

wykazanych w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej i w projekcie uchwały budżetowej na 2022 

rok. Zachowana została wymagana relacja pomiędzy stroną dochodową a wydatkową budżetu i tak, 

zgodnie z art.242 ustawy o finansach publicznych wydatki bieżące nie są wyższe niż planowane 

dochody bieżące. Począwszy od 2022 roku jak i w latach następnych objętych projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej spełnione są relacje w zakresie indywidualnego wskaźnika zadłużenia liczonego 

zgodnie z art. 243 ustawy o finansach publicznych. Skład Orzekający zwraca uwagę, iż w roku 2024 

oraz 2030 relacja planowanej łącznej kwoty spłaty zobowiązań do planowanych dochodów bieżących 

kształtuje się bardzo blisko dopuszczalnego limitu spłaty zobowiązań. W związku z powyższym w 

ocenie Składu Orzekającego wskazana jest potrzeba ciągłego monitorowania budżetu w toku jego 

wykonywania. W szczególności wymagana jest bieżąca analiza realizacji wielkości dochodów 

przyjętych przez jednostkę w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz podejmowania działań na rzecz 

ograniczenia wydatków mających bezpośredni wpływ na zadłużenie Gminy. 

Biorąc powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowił jak w sentencji uchwały. 

W podpisie Przewodnicząca Składu Orzekającego ………………………………….. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Gostynin Patrycja Rosa omówiła projekt uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin na lata 2022-2032 co stanowi załącznik do protokołu. 

Zastępca Wójta  Paweł Goliszek: wymienię kilka inwestycji które z Panem Wójtem pozwoliliśmy sobie 

Radzie Gminy zaproponować do ewentualnego zatwierdzenia w dniu dzisiejszym. Zacznę od 

inwestycji wodno – kanalizacyjnych tak jak Pani Skarbnik powiedziała tj., kwota bliska 5mln. zł, na to 

się składają takie inwestycje jak: 

Rozbudowa sieci wodociągowej we wsi Gulewo, rozbudowa sieci wodociągowej w Bierzewicach, 

rozbudowa sieci wodociągowej Stanisławów – Marianów Sierakowski, rozbudowa sieci wodociągowej 

we wsi Solec, rozbudowa sieci wodociągowej w Ruszkowie, rozbudowa sieci wodociągowej w 

Antoninowie, rozbudowa sieci wodociągowej w Legardzie, rozbudowa sieci wodociągowej we wsi 

Mniszek, modernizacja istniejącej studni głębinowej we wsi Sieraków, renowacja studni w Lucieniu, 

renowacja studni głębinowej w Kozicach, budowa studni głębinowej nowej w miejscowości Lucień, na 

ten rok przyszły planujemy opracowanie dokumentacji projektowej, budowa studni głębinowej w 

Sierakowie – również dokumentacja projektowa, modernizacja stacji uzdatniania wody we wsi Kozice 



– tj. też dokumentacja projektowa. Planujemy budowę kontenerowej przepompowni strefowej wody 

wraz ze zbiornikiem retencyjnym na wodę we wsi Podgórze, z uwagi na znaczne spadki ciśnienia w 

okolicznych wsiach, planujemy budowę sieci wodociągowej we wsi Sokołów, inwestycja Polski Ład 

składająca się na rok przyszły 2022 w kwocie 3mln.zł, są to takie inwestycje jak; przebudowa 

oczyszczalni ścieków we wsi Lucień,  przebudowa oczyszczalni ścieków w Białotarsku,  budowa 

nowej kanalizacji na odcinku Belno - Sokołów,  budowa kanalizacji we wsi Bierzewice i budowa 

kanalizacji  sanitarnej w Gorzewie. Otrzymaliśmy te środki głównie z Polskiego Ładu, oczywiście 

planujemy ogłosić  przetarg i  i musimy ogłosić przetargi  w formule  wybuduj i zaprojektuj i wybuduj  te 

inwestycje do miesiąca maja. Jest to bardzo duże wyzwanie, jest to bardzo krótki okres czasu  na 

przygotowanie przetargu z uwagi na to, że trzy czy inwestycje mamy nie przygotowane w sensie 

projektowym, musimy przygotować programy funkcjonalno - użytkowe i dopiero ogłosić przetarg w 

formule zaprojektuj i wybuduj. Następny dział to dział 600  to są przebudowy dróg, w tym dziale 

planujemy  wydatki w wysokości ok. 2.700mln. zł,  to jest przebudowa drogi gminnej we wsi Helenów,  

dokumentacja projektowa na ten rok, przebudowa drogi we wsi Skrzany, Feliksów,  przebudowa drogi 

w Polesiu, przebudowa drogi we wsi  Gulewo, przebudowa drogi w miejscowości Gorzewo Klusek,  

jest to połączenie tych dwóch asfaltów od wsi Klusek i do wsi Gorzewo przy tzw. Białych Źródłach  ta 

droga jest Przebudowa drogi  gminnej  we wsi Zaborów tzw. Dzidków,  opracowanie dokumentacji  

projektowej zjazdów i skrzyżowań dróg gminnych z drogami wojewódzkimi, przebudowa drogi to 

gminnej  to w ramach funduszu sołeckiego we wsi Baby Dolne,  ale tu o czym będzie później mowa 

przy środkach niewygasających, inwestycjach niewygasających na przyszły rok, prawdopodobnie 

wykonamy  razem Baby Dolne z przebudową drogi która była planowana i na którą jest zawarta 

umowa z wykonawcą na ten rok,  czyli razem wykonamy te odcinki, przebudowa drogi we wsi 

Bolesławów  w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Bolesławów  i Emilianów, przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Budy Kozickie, przebudowa drogi wewnętrznej w Sierakówku, przebudowa 

drogi wewnętrznej w Leśniowicach, przebudowa drogi wewnętrznej we wsi Osiny, przebudowa drogi 

wewnętrzny we wsi Jaworek Zwoleń, przebudowa drogi wewnętrznej we wsi Emilianów, tu 

prawdopodobnie  i mamy nadzieję że się uda  zakończyć tą przebudowę  którą w tym roku 

kontynuowaliśmy to jest droga za torami kolejowymi, przebudowa drogi wewnętrzny we wsi 

Miałkówek,  jest opracowanie dokumentacji projektowej chodzi o drogę od baru w Miałkówku do 

kapliczki przy drodze powiatowej, działka nr 94. Przebudowa drogi wewnętrznej w Górkach Drugich,  

tj. kwota 2.700mln. zł,  oczywiście nie wymieniłem tu w zakresie inwestycji drogowych dodatkowych  i 

ważnych nakładów na bieżące utrzymanie, remonty dróg by postaci kruszywa, na co wydajemy też 

bardzo duże środki w  skali roku. Następnie w ramach  funduszu sołeckiego budowa ogrodzenia na 

działce gminnej we wsi Budy Kozickie, zakup i montaż lampy solarnej we wsi Rogożewek, zakup 

działki na potrzeby sołectwa Stanisławów Skrzański, to jest w ramach funduszy sołeckich.  Następnie 

termomodernizacja budynku mieszkalnego w miejscowości Skrzany  to jest budynek po dawnej 

szkole, termomodernizacja budynku mieszkalnego we wsi Józefów, na ten rok planujemy wykonać 

dokumentację projektową Następny zakup inwestycyjny, to jest za urządzenia UTM  na potrzeby 

Urzędu Gminy, to jest taki urządzenie które w znacznym stopniu pozwala zabezpieczać sieć 

internetową, informatyczną. Budowa budynku to jest flagowa nasza inwestycja budowa budynku 



Urzędu Gminy wraz z budową infrastruktury towarzyszącej  w  miejscowości Gostynin. Jest w tej chwili 

ogłoszony przetarg na tą inwestycję,  Pan Wójt w sprawozdaniu swoim wcześniej mówił, został 

rozstrzygnięty i podpisana została umowa na  nadzór inwestorski, a oferty oferenci na budowę 

budynku Urzędu mogę składać do 10 stycznia 2022 roku, czyli za 10 -12 dni.  Bardzo jesteśmy 

ciekawi wysokości tych ofert, zainteresowanie jak na ten moment, tylko na wejścia na stronę 

przetargową jest spore, już ponad 100 wejść, pobrane są specyfikacje warunków zamówienia i 

pozostałe dokumenty projekt techniczny i projekt budowlany. Na razie nie było pytań do projektu 

technicznego, były pytania takie łagodzące nasze warunki brzegowe dopuszczające firmy jakby 

mniejsze w domyśle naszym, nie zgodziliśmy się na to, chcemy żeby do przetargu przystąpiły firmy 

takie z większym doświadczeniem, oczywiście też nie wygórowaliśmy tych warunków brzegowych, ale 

takie  naszym zdaniem optymalne dopuszczające większe firmy Gostynińskie i  i oczywiście z całego 

kraju, a nawet nie tylko bo to jest przetarg unijny. Następnie zakup i montaż czy garażu blaszanego 

wolnostojącego dla sołectwa Kozice Polesie to jest fundusz sołecki, zakup samochodu strażackiego  

dla OSP Sokołów to też fundusz sołecki. Zakup i to też jest ważna inwestycja zakup fabrycznie 

nowego średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Lucień, tutaj później Pan Wójt to 

rozwinie,  następnie termomodernizacja  budynku szkoły podstawowej w  Zwoleniu,  budowa parkingu 

i ogrodzenia na terenie Szkoły Podstawowej  w Sierakówku, przebudowa placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej w miejscowości Solec. W ramach wydatków inwestycyjnych jest też  zakup urządzenia 

brother wraz ze skanerem dla potrzeb Urzędu Gminy. Następna inwestycja budowa punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w miejscowości Solec, następnie w ramach funduszu 

sołeckiego oświetlenie drogi gminnej w miejscowości Górki Pierwsze, następnie budowa  świetlicy 

wiejskiej we wsi Budy Kozickie, budowa świetlicy wiejskiej we wsi Krzywie, budowa świetlicy wiejskiej 

we wsi Zaborów Stary, wymiana pokrycia dachowego świetlicy wiejskiej w Kazimierzowie. Następnie 

inwestycje wynikające z funduszu sołeckich;  zmiana przeznaczenie obiektu z handlowego na wiejską 

świetlicę wy miejscowości Baby Górne, budowa świetlicy wiejskiej wraz z dokumentacją we wsi Belno, 

zakup materiałów i utwardzenia terenu przy budynku świetlicy wiejskiej we wsi Dąbrówka, budowa 

świetlicy wiejskiej na działce gminnej we wsi  Halinów, zakup materiałów  i wykonanie utwardzenia 

terenu przy świetlicy wiejskiej we wsi Gaśno, budowa świetlicy na działce gminnej we wsi  Halinów, 

budowa świetlicy wiejskiej we wsi Choinek, budowa świetlicy wiejskiej we wsi Krzywie, zakup 

materiałów i wykonanie utwardzenia terenu przy Domu Ludowym w  Legardzie,  budowa świetlicy 

wiejskiej w Nagodowie, budowa świetlicy wiejskiej w Halinowie,  Halinów był już wcześniej, kilka 

funduszy  sołeckich składa się na budowę tej świetlicy,  ogrodzenie terenu przy świetlicy wiejskiej we 

wsi Podgórze, utwardzenie terenu przy świetlicy wiejskiej we wsi Skrzany, budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej w Lucieniu,  modernizacja boiska  przy szkole w 

Białotarsku, znowu fundusze sołeckie: budowa siłowni zewnętrznej wraz z dokumentacją w 

miejscowości Białe, założenie monitoringu na placu zabaw we wsi Bierzewice, zakup urządzeń na 

plac zabaw we wsi Bierzewice, opracowanie dokumentacji projektowej na budowę placu zabaw we 

wsi Mysłownia Nowa, zakup i montaż urządzeń na plac zabaw i siłownię plenerową we wsi Mysłownia 

Nowa to też dwa fundusze sołeckie się składają. Budowa siłowni zewnętrznej w Miałkówku, budowa 

siłowni zewnętrznej wraz z dokumentacją na terenie boiska szkolnego przy szkole podstawowej w 



Emilianowie, zakup ogrodzenia placu zabaw oraz siłowni na działce we wsi Mysłownia Nowa, są to  

inwestycje bardzo duże i mniejsze ale  łącznie jest to 79 pozycji do wykonania  na kwotę łączną ponad 

15mln. zł, jak Pani Skarbnik wcześniej mówiła, podkreślała to jest to uważam  jest to bardzo dobry 

zakładany wynik do zrealizowania  przy wolnych środkach prawie żadnych, które  Gmina Gostynin  

posiada z uwagi  jak Pani Skarbnik podkreślała z uwagi na duże stałe wydatki jakie są w naszej 

gminie. Oczywiście jak każdy budżet będzie prawdopodobnie podlegał modyfikacją w czasie roku, 

każdy ma do tego prawo, Pan Wójt, Rada Gminy modyfikować ten budżet, mamy na myśli też 

kontynuować  współpracę  z Powiatem Gostynińskim w zakresie przebudowy dróg powiatowych na 

razie nie jest ujęte w projekcie budżetu, natomiast w zamyśle i w planach Pana Wójta i Rady Gminy 

Gostynin mamy  zamiar z Powiatem Gostynin na ten temat w krótkim czasie rozmawiać i ewentualnie 

zmodyfikować budżet już w czasie roku. Plany są bardzo ambitne tak jak powiedziałem  wymagające  

takiej spokojnej współpracy Rady Gminy jako organu nadrzędnego i Wójta Gminy, bo to tylko umożliwi  

i może się przyczynić do realizacji takich śmiałych zamierzeń. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado tytułem podsumowania 

bo bardzo szczegółowo Pani Skarbnik przedstawiła i Zastępca przedstawił inwestycyjne działania, jest 

to bardzo szeroki wachlarz działań gminy na rok 2022, ale i nie tylko w 2022, 2021 roku ten wachlarz 

działań też był bardzo szeroki, mówimy o twardych inwestycji budowlanych poczynając poprzez przez 

pomoc społeczną i kulturę sięgając, tak więc wachlarz działań w tym budżecie jest bardzo, bardzo 

szeroki i bardzo bogaty. Ja tylko chciałem zwrócić uwagę, że rzeczywiście jest to budżet wyjątkowo w 

historii tych lat, w których ja funkcję Wójta pełnię, gdzie na poziom wydatków 67.244.000,00zł, 

planowane na 2022 rok 15.239.000,00zł to są inwestycje, konkretne namacalne rzeczy które 

pozostaną i będą służyły mieszkańcom. Inwestycje jak najbardziej ważne, ale ja chciałbym też 

podkreślić taką inwestycję która może nie jest namacalna ale bardzo ważna, może bardziej istotna od 

tych wielu budynków, budowli itd. to jest oświata. Na oświatę w roku 2022, na utrzymanie wydamy 

21.545.000,00zł z tego wydatki bieżące to jest 21.192.000,00zł, przy subwencji oświatowej 

wynoszącej zaledwie 10.236.000,00zł czyli drugie tyle wykładamy z budżetu na realizację zadań 

oświatowych traktując to jako inwestycje w społeczeństwo, w dzieci, młodzież. Ta inwestycja 

powiedziałbym wielokrotnie, jest ważniejsza od tych inwestycji typowo twardych, wszystko jest 

konieczne, wszystko jest niezbędne, tutaj to chciałem Państwu podkreślić, że wydatki na oświatę nie 

żałujemy, nie szczędzimy i tym możemy się pochwalić że nasze szkoły w niczym nie odbiegają od 

szkół większych, wielkich czy miejskich, czy wielko – wiejskich bo naprawdę dbamy o wyposażenie,   

o to aby poziom nauczania w naszych szkołach i poziom bezpieczeństwa w naszych szkołach był 

bardzo wysoki. Niedługo oddamy salę gimnastyczną w Sierakówku to też jest potwierdzenie, że jak 

nam zadania oświatowe bardzo głęboko leżą na sercu i nad nimi się pochylamy, w planach mamy 

oczywiście kolejną rozbudowę sali gimnastycznej w Solcu, to jest na razie i to są plany, ale też bardzo 

namacalne. W toku jak gdyby przygotowywania budżetu na rok 2022 wpłynęły wnioski od komisji 

Porządku Publicznego Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej  z 27 października  2021 

roku, wniosek w sprawie zakupu fabrycznie nowego średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego 

dla OSP Lucień, tutaj akurat byliśmy zbieżni przygotowując z Panią Skarbnik i moim sztabem ludzi 



gdy przygotowywaliśmy projekt budżetu, oczywiście taki zamysł już mieliśmy jak gdyby tylko ten 

wniosek komisji zbiegł sie z naszymi planami. Komisja Budżetu i Finansów co prawda zaopiniowała 

negatywnie, ale taki wniosek został wypracowany o wygospodarowanie środków finansowych na 

dalszy etap drogi w miejscowości Baby Dolne, ten wniosek został przez komisję opiniowany 

negatywnie, dlatego też nie ma odzwierciedlenia w budżecie którym dzisiaj przedstawiamy. Tak jak 

wspomniał mój Zastępca, ten budżet oczywiście jak co roku jest bardzo dynamiczny w trakcie roku, w 

trakcie realizacji, nie wykluczamy że dojdą nowe zadania, te zadania które są bardzo liczne jeśli 

chodzi o ilość pozycji dołożymy wszelkich starań żeby one były wykonane w 100%, a daj boże gdy 

pojawią się jakieś środki pomocowe zewnętrzne to i oczywiście będziemy w trakcie roku proponować 

Wysokiej Radzie ewentualne zmiany, czy wprowadzanie ewentualnych nowych zadań które pojawią 

się w trakcie realizacji tego budżetu. Budżet jest skrojony bardzo rozważnie, przemyślany i dlatego 

bardzo proszę Państwa o poparcie tego budżetu, przyjęcie i w trakcie realizacji budżetu taką pomoc 

poprzez dobrą współpracę z Radą, to zawsze mamy na celu i na tym nam zależy. Potrzebujemy, to co 

już wspominaliśmy wczoraj na komisji BiF, my jako sztab który ma to realizować, bezpośrednio się 

zająć potrzebujemy najzwyczajniej spokoju do realizacji tego budżetu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy do przedstawionego 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin Państwo Radni mają 

jakieś zapytania, bądź wnioski? Brak 

Uchwała nr 339/XXXVI/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały Budżetowej Gminy 

Gostynin na rok 2022. 

Tutaj Pani Skarbnik, zarówno Pan Wójt i Pan Zastępca już przedstawił projekt uchwały, poproszę o 

przedstawienie opinii stałych komisji. 

4.2. Przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

Komisja BiF projekt uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2022 zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Oświaty projekt uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2022 w zakresie działania 

komisji zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja ŁiP projekt uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2022 zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Rewizyjna projekt uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2022 zaopiniowała 

pozytywnie, 

Komisja RG projekt uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2022 zaopiniowała pozytywnie, 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Państwo Radni mają jakieś zapytania, bądź 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały Budżetowej Gminy Gostynin na rok 2022? 

Radna Ewa Michalska: jeśli mogę to bardzo bym prosiła Pana Wójta i Zastępcę o możliwość 

modyfikacji tak jak Pan Paweł Goliszek powiedział modyfikacji tego budżetu w 2022 roku w związku z  

podjęciem współpracy z Samorządem Powiatu. Dlaczego tutaj jest mój głos akurat w tej sprawie, 

główne drogi powiatowe na moim terenie są w dość opłakanym stanie i tutaj nadmieniam także że 

Zakład Komunalny który mieści się na terenie miejscowości Solec całość prac związanych ze swoją 



działalnością musi korzystać z tych dróg, więc te wszystkie tony gruzu, kruszywa muszą najpierw 

wjechać, całość musi wjechać na teren Zakładu, potem całość musi wyjechać, przy czym od razu to 

są duże tonażowe transporty samochodów ciężarowych, w związku z tym również te drogi powiatowe 

które się gdzieś tam krzyżują i muszą uporać się z nadmiarem tego ciężaru, dlatego bardzo bym 

prosiła Pana Wójta o wypracowanie współpracy z Powiatem właśnie pod względem dróg powiatowych 

na moim terenie, przy tym również chcę powiedzieć że nie znalazła się żadna droga gm inna na moim 

terenie, liczę na to że w miejscowości Baby Dolne gdzie mieszkańcy swój fundusz sołecki w całości 

przeznaczyli, myślę że będą mogli jednak będzie coś tam z Urzędu Gminy mogło być wypracowane 

tych środków z innych inwestycji które zostają po przetargach, ba na niektórym terenie to jedna, dwie 

inwestycje  drogowe gdzie zawsze droga jest taką podstawą do tego żeby się przemieszczać zarówno 

do pracy jak i do szkoły, także bardzo bym prosiła tutaj Pana Wójta, Pana Zastępcę o wypracowanie 

takiej dobrej współpracy, przy tym również tutaj ja ze swojej strony też będę się angażować w to żeby 

również z Państwem tutaj współpracować jeśli chodzi o drogi powiatowe. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Pani Radna, czy jeszcze ktoś z Państwa 

chce zabrać głos? 

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo, Panie Wójcie, budżet na rok 2022 jest z pewnością 

bardzo ambitny, inwestycyjny i oceniam że jest realny, jest to dobry budżet, natomiast jest coś co 

budzi we mnie mały niepokój, otóż wydatki bieżące w przyszłym roku są określone na wysokość 

52mln. zł, a dochody bieżące niewiele są wyższe bo przekraczają tylko o 307tyś. zł wydatki bieżące i 

to jest to co budzi we mnie ten niepokój, ponieważ w latach następnych tak wynika z W ieloletniej 

Prognozy Finansowej my zakładamy że te wydatki bieżące nam prawie nie będą wzrastały co moim 

zdaniem jest nie do końca realne przy galopujących cenach i usług i chociażby cen energii. Ja w tym 

momencie chciałbym już zaapelować że jest to wyzwanie nie tylko stojące przed Urzędem, ale 

również przed nami jako Rada musimy w najbliższym czasie prawdopodobniej zastanowić się  jak te 

wydatki bieżące spowodować żeby stały się racjonalnie niższe, bo w następnych latach  może być 

problemem ogromnym nawet wykonywanie inwestycji bo może zabraknąć na wkład własny. Dobrze, 

że te programy które realizuje Rząd one tego wkładu własnego nie wymagają dużego, ale gdyby  

dzisiaj załóżmy było to na poziomie 50% jak to jeszcze było niedawno to byśmy mieli problem z 

wykonaniem tych inwestycji w roku 2022, także chciałbym na to też w tym momencie zwrócić uwagę 

że to czekają nas trudne decyzje. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy jeszcze ktoś z Państwa chce zabrać 

głos? Brak. 

4.3. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: przedstawię opinię, ale oczywiście tutaj potwierdzę i zgodzę się z 

Panem Wiceprzewodniczącym to o czym mówimy ta nadwyżka operacyjna nasza jest bardzo niska, 

już w ubiegłym roku ta nadwyżka była na niskim poziomie na rok 2022 wynosi 307tyś. zł, dochody 

bieżące w złożeniu stanu nigdy nie mogą przekraczać wydatki bieżące dochodów bieżących więc 

nawet przy niskim długu czy nawet zerowym nie ma możliwości realizacji uchwalania budżetu, tak 

więc to o czym Pan wspomniał czeka nas wiele ważnych decyzji w przyszłości takich które spowodują 

iż te wydatki stałe, bieżące znacznie zmaleją żeby dalej móc się rozwijać. 



Pozwolę sobie przedstawić Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 14 grudnia 2021 roku. 

Uchwała Nr 3.c./334/2021 w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin projekcie 

uchwały budżetowej na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w 

projekcie. 

Na podstawie ustawy o regionalnych izbach obrachunkowych, oraz ustawy o finansach publicznych 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie: 

Przewodnicząca – …………………………… 

Członkowie: -  ……………………………… 

                   -  ……………………………….. 

Uchwala, co następuje: 

§ 1 

Wydaje opinię pozytywną o przedłożonym przez Wójta Gminy Gostynin projekcie uchwały budżetowej 

na 2022 rok. 

§ 2 

Wydaje opinię pozytywną o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Gostynin na 2022 rok. 

§ 3 

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

terminie 14 dni od dnia jej doręczenia. 

Uzasadnienie: 

Projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem został przekazany do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w dniu 15 listopada 2021 roku zarządzeniem Nr 193/2021 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 12 listopada 2021 roku. Przedłożony projekt uchwały budżetowej na 2022 rok wraz z 

uzasadnieniem spełnia wymogi wynikające z obowiązujących przepisów prawa. 

W projekcie uchwały budżetowej zaplanowano: 

- dochody w wysokości 55.435.000,00zł w tym: 

bieżące w kwocie 52.312.000,00zł, majątkowe w kwocie 3.123.000,00zł. 

- wydatki w wysokości 67.244.000,00zł w tym: 

bieżące w kwocie 52.005.000,00zł, majątkowe w kwocie 15.239.000,00zł. 

Projekt uchwały budżetowej zakłada deficyt budżetu w wysokości 11.809.000,00zł, który stanowi 

21,30% planowanych dochodów na 2022 rok. Deficyt powyższy zostanie sfinansowany przychodami 

pochodzącymi z zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 7.294.000,00zł oraz z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi sfinansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 4.515.000,00zł. 

Zaplanowane źródła sfinansowania deficytu budżetu są zgodne z art. 217 ust. 2 ustawy o finansach 

publicznych. W projekcie uchwały budżetowej zaplanowano przychody w wysokości 12.189.000,00zł, 

oraz rozchody w wysokości 380.000,00zł. 

Projekt uchwały budżetowej określa: 



- dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakres administracji rządowej i innych zleconych 

odrębnymi ustawami, 

- dochody pochodzące z opłat i kar za korzystanie ze środowiska oraz wydatki na realizację zadań 

wynikających z ustawy Prawo ochrony środowiska, 

- dochody pochodzące z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatki na pokrycie 

kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, 

- dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i wydatki na realizację 

zadań określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

wydatki na realizację zadań określonych w gminnym programie przeciwdziałania narkomani. 

W projekcie uchwały budżetowej utworzono rezerwę ogólną oraz rezerwę celową na realizację zadań 

własnych z zakresu zarządzania kryzysowego. Rezerwy te mieszczą się w granicach ustawowych 

progów. W załącznikach do projektu uchwały budżetowej zamieszczono dotacje podmiotowe oraz 

dotacje celowe dla jednostek sektora finansów publicznych i spoza sektora finansów publicznych. W 

projekcie uchwały budżetowej określono wydatki jednostek pomocniczych gminy na łączną kwotę 

1.129.621.51zł. Środki te przeznacza się na realizację przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego. 

Zachowane zostały wymogi określone w art. 242 ustawy o finansach publicznych, gdyż planowane 

wydatki bieżące nie są wyższe niż planowane dochody bieżące. Biorąc powyższe pod uwagę Skład 

Orzekający postanowił jak w sentencji uchwały. 

W podpisie Przewodnicząca Składu Orzekającego ……………………….. . 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Pani Skarbnik. 

Uchwała nr 340/XXXVI/2021 została przyjęta 12 głosami za, 3 głosy wstrzymujące i stanowi załącznik 

do protokołu.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado bardzo dziękuję za 

poparcie tego bardzo ambitnego budżetu, zdajemy sobie sprawę że głową odpowiadamy za realizację 

tego budżetu my z Panią Skarbnik wspólnie, ale mamy taki zespół kierowników, pracowników którzy 

nam we wszystkich etapach pomogą i naprawdę z pełną determinacją ten budżet postaramy się 

zrealizować. Dziękuję bardzo. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

nr 243/XXIX/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca chciałbym zgłosić autopoprawkę 

zarówno do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin i zmieniającą Uchwałę Budżetową 

Gminy Gostynin na rok 2021. Po prostu dostrzegliśmy wczoraj, pewien błąd się wkradł który chcemy w 

tej chwili tą autopoprawką sprostować. Wprowadzam do Budżetu Gminy Gostynin na rok 2021 

następujące zmiany: 

dokonuje zmian wydatków majątkowych w dziale 600 Transport i łączność rozdział 616 Drogi 

publiczne gminne w następujący sposób; 



zmniejszenie o kwotę 45.150,00zł wartość zadania „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Nagodów” zastępujemy kwotą zmniejszenia  w wysokości 23.927,72zł, wartość zadania po zmianie to 

156.072,28zł, zmniejszenie o kwotę 77.500,00zł, wartości zadania pn. „Przebudowa z rozbudową 

drogi gminnej w miejscowości Gulewo” zastępuję kwotą zmniejszenia w wysokości 98.722,28zł. 

Wartość zadania po zmianie 71.722,28zł. Przekładając to na bardziej zrozumiały język chodzi o 

zwiększenie zakresu inwestycji w Nagodowie do 156.072,28zł. Dziękuję. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Kamil Balcerzak. 

Skarbnik Gminy Gostynin Patrycja Rosa omówiła projekt uchwały w sprawie: uchwały zmieniającej 

uchwałę nr 243/XXIX/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin co stanowi załącznik do protokołu. 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały WPF Gminy Gostynin zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 341/XXXVI/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na 2021 rok. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Brak 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2021 rok 

zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 342/XXXVI/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w ślad za autopoprawką 

do Uchwały Budżetowej na 2021 rok pragnę zgłosić autopoprawkę również do ustalenia wydatków 

niewygasających w 2021 roku. Wprowadzam zmianę do wykazu wydatków, wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków. Dokonuję zwiększenia o kwotę 21.222,28zł wartości zadania pn. ‘Przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Nagodów” plan finansowy wydatków niewygasających w powyższym zadaniu  

po zmianie wynosić będzie 156.072.28zł, łączna wartość wydatków niewygasających po zmianie 

wyniesie 1.491.255,09zł, a szczegóły może Zastępca omówi. 

Na salę posiedzeń wrócił Radny Kamil Balcerzak. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: chce podkreślić to co Pan Wójt przed chwilą wprowadził, 

zaproponował swoją autopoprawkę, ta autopoprawka nie wynika z chęci zwiększenia wartości 

inwestycji  na drodze w Nagodowie od wczoraj, po prostu jest to błąd Urzędu, nasz błąd, wczoraj na 

komisjach omawiałem że każda droga z tych ośmiu dróg które przejdą na drogi niewygasające, każda 



droga oprócz przebudowy drogi w Bierzewicach i wykonanie nakładki na drodze gminnej w Anielinie 

będzie długość tej drogi zwiększona w stosunku do ogłoszonego przetargu na co pozwala Prawo 

zamówień publicznych również w Nagodowie w ślad tylko i wyłącznie za tym co powiedziałem nie 

poszły te pieniądze, po prostu to jest błąd nasz, Urzędu i chcemy ten błąd dzisiaj naprawić i dobrze że 

wczoraj to zauważyliśmy to dziś jest taka możliwość bo inaczej nie moglibyśmy podpisać umowy z 

wykonawcą. Więc przytoczę te drogi które są w budżecie tegorocznym, a które z uwagi na późny 

okres i dosyć wcześnie, wczesną zimę w sensie mrozów i śniegu nie zostały wykonane i nie będą 

wykonane w roku bieżącym, ale będą obciążały budżet roku  bieżącego i będą wykonane najpóźniej 

do końca maja przyszłego roku, tj, przebudowa drogi gminnej we wsi Solec, Baby Dolne, teraz 

przytoczę właśnie już kwoty takie konkretne co było w budżecie, jakie było rozstrzygnięcie przetargu, a 

jakie środki proponujemy przeznaczyć jako środki niewygasające na przyszły rok, w budżecie była 

kwota na tę drogę – będę zaokrąglał 180.000,00zł, w przetargu kwota osiągnięta dosyć niska 

109.000,00zł, z uwagi na logiczne wydłużenie tej drogi i z uwagi na możliwości prawne głównie ustawy 

Prawo zamówień publicznych proponujemy wydłużyć tą drogę po cenach jednostkowych osiągniętych 

w przetargu do kwoty 143.500,00zł, następna droga przebudowa drogi gminnej we wsi Bierzewice 

tutaj jest bez zmian bo nie ma już co wydłużać to jest krótki odcinek drogi, tak było w przetargu i tak 

będzie na środkach, będzie jeśli Państwo to zatwierdzą na środkach niewygasających to jest kwota 

44640,00zł,następna droga Polesie w budżecie było prawie 170.000,00zł, na przetargu kwota 

osiągnięta 128.000,00tyś. zł, to z tych samych powodów o których mówiłem przy drodze Solec, Baby 

Dolne proponujemy na środki niewygasające 168,600,00zł, następna droga to jest ta droga w 

Nagodowie którą Pan Wójt teraz chce wprowadzić autopoprawką to jest przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Nagodów, w budżecie jest kwota 180.000,00zł, w przetargu osiągnięto kwotę 

134.850,00zł, żeby zakończyć drogę od istniejącego asfaltu do skrzyżowania z drogą taką miejską to 

będzie kwota potrzebna po cenach jednostkowych cały czas takich osiągniętych w przetargu czyli 

niedrogo 156.000,00zł z małym kawałkiem, następna droga Józefków, Białotarsk w budżecie jest ok. 

140.000,00zł, na przetargu kwota osiągnięta 107.000,00zł, proponujemy 141.182,00zł, następna 

droga w Helenowie w budżecie było 73.000,00zł, proponujemy w przetargu kwotę osiągniętą 

78.000,00zł, proponujemy na środki niewygasające prawie 117.000,00zł, szczegóły Państwo mają 

przed sobą. Przebudowa drogi gminnej we wsi Gorzewo w budżecie 130.000,00zł, w przetargu prawie 

98.000,00zł, i proponujemy  na środki niewygasające wydłużając ten odcinek drogi w stosunku do 

ogłoszonego przetargu  na kwotę 129700,00zł, wykonanie nakładki bitumicznej na drodze w Anielinie, 

założyliśmy pewien odcinek tej nakładki i nie zmieniamy tego odcinka, nie wydłużamy bo to jest taki 

jeden krótki odcinek, w budżecie była kwota zabezpieczona i jest 19.500,00zł, w przetargu 

14.700,00zł, i taką też kwotę proponujemy zostawić na środki niewygasające, ostatnia inwestycja  w 

tej tabeli wkład finansowy wydatków niewygasających to jest rozbudowa z przebudową Szkoły 

Podstawowej w Sierakówku o salę gimnastyczną wraz z niezbędną infrastrukturą, może tak dopowiem 

w tytule mamy salę gimnastyczną przebudowa i rozbudowa szkoły o salę gimnastyczną ale to jest 

taka potoczna nasza robocza nazwa, tak naprawdę została już wybudowana sala gimnastyczna 

bardzo, bardzo ładna i z dobrą akustyką o wymiarach 13 x 25m około do tego cztery klasy lekcyjne, do 

tego dwa zespoły sanitariatów na parterze i na piętrze jest to ok. 1000m
2
 dodatkowej powierzchni dla 



szkoły, oczywiście dodatkowo wymieniona kotłownia, stara kotłownia olejowa na gazową, dodatkowo 

wykonana instalacja kanalizacji sanitarnej ze zbiornikiem takim wyrównawczy, oczywiście utwardzenie 

terenu, posadzenie nowych nasadzeń  w postaci drzew, krzewów, dość duża inwestycja i retencja, 

dość duża inwestycja za naprawdę niewielkie pieniądze. Ta inwestycja ma być  zakończona do końca 

tego roku, dziś trochę jest temperatura w granicach zera, czy nawet powyżej zera, pozwalać może na 

kontynuowanie prac w postaci utwardzenia terenu kostką polbrukową, w środku ten budynek jest już 

prawie całkowicie zakończony, trwają w zasadzie prace porządkowe tylko już w środku tej inwestycji, 

kwota w zasadzie do zapłacenia wykonawcy za roboty wykonane w 2021 roku po odbiorze zakładam 

bezusterkowym, mam nadzieję że bezusterkowym, bo jeśli będą usterki to oczywiście je wykażemy, 

kwota pozostaje 576.000,00zł, do zapłaty za roboty już prawie wykonane. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa ma pytanie jeszcze w 

tym punkcie? 

Uchwała nr 343/XXXVI/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

Z sali posiedzeń wyszła Radna Elżbieta Tyszkiewicz. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ja tylko powiem że w dniu wczorajszym na trzech komisjach Rady 

Gminy Gostynin zarówno program  Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 jak i program Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022 były omawiane, powiem tylko że na te dwa 

programy zaplanowaliśmy kwotę 170.000,00zł, na pierwszy program 30.000,00zł, na drugi program 

140.000,00zł, gro środków w wysokości 70.000,00zł, trafi do organizacji pozarządowych działających 

na terenie gmin, są to przeważnie uczniowskie Kluby sportowe zrzeszające uczniów szkół gminnych 

ewentualnie Kluby sportowe zrzeszające dorosłych mieszkańców Gminy Gostynin. Dziękuję  

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2022 rok zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja ŁiP projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2022 rok zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Oświaty projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok zaopiniowała pozytywnie, 

Uchwała nr 344/XXXVI/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok. 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2022 rok zaopiniowała pozytywnie, 



Komisja ŁiP projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2022 rok zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Oświaty projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok zaopiniowała pozytywnie, 

Uchwała nr 345/XXXVI/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

aktualizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Gostynin na lata 2021-

2032”.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Rada Gmina Gostynin 

Uchwałą nr 101/XX/2008 roku z 21 lipca 2008 roku przyjęła program usuwania wyrobów 

zawierających azbest z obiektów zlokalizowanych w Gminie Gostynin na lata 2008 – 2032, który 

jednak ciągle wymaga aktualizacji i taką aktualizację w ramach ZGRP kilka gmin przystąpiło do 

takiego programu gdzie jako ZGRP ubiegał się dofinansowanie tego zadania, program w tej chwili 

zawiera aktualizację w zakresie wyrobów azbestowych, określa harmonogram jego realizacji, 

wskazuje środki finansowe niezbędne do realizacji. Została przeprowadzona terenowa inwentaryzacja 

wyrobów azbestowych która pozwoliła na określenie ilości i rodzajów wyrobów azbestowych oraz 

oszacowanie kosztów sunięcia tych płyt azbestowych z terenu Gminy Gostynin. Także to jest taka 

kolejna aktualizacja gdzie są w tej chwili bardzo szczegółowe dane z numerami posesji, numerami 

działek, rodzajem płyt azbestowych i ich wielkością, rozmiarem. 

Z sali posiedzeń wyszedł radny Kamil Balcerzak.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 346/XXXVI/2021 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: powołania 

Gminnej Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego. 

Na salę posiedzeń wrócił Radny Kamil Balcerzak. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w związku z 

koniecznością objęcia komunalizacją kolejnych nieruchomości służących wykonywaniu zadań 

własnych Gminy, które te nieruchomości nie zostały dotąd objęte procesem komunalizacji  wymagane 

jest powołanie komisji inwentaryzacyjnej każdorazowo w celu zakończenia spraw komunalizacji 

mienia państwowego. W tym celu powołujemy komisję  inwentaryzacyjną  do sporządzenia wykazów 

kart komunalizacyjnych oraz dokumentacji niezbędnych w celu komunalizacji nieruchomości na rzecz 

Gminy Gostynin. W kolejnej uchwale będziemy wskazywali konkretne działki które chcemy temu 

procesowi komunalizacji poddać. Proponujemy komisje w składzie: Renata Kędzierska, Roman 



Murawski, Janusz Brudnowski, funkcje Przewodniczącego komisji powierzamy Pani Renacie 

Kędzierskiej proponujemy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy są jakieś uwagi? 

Radna Ewa Michalska: mam pytanie od razu do Pana Wójta, czy również ta komisja mogłaby 

wprowadzić np. część dróg które nie są jeszcze nasze skomunalizowane bo mamy potem problem 

przy wykonywaniu inwestycji, przy projektach że okazuje się że przystępujemy do jakiejś realizacji już 

wykonania, a nie mamy komunalizacji. Czy tutaj to będzie każdy projekt rozumiem że oddzielną, czy 

możemy przy tym jeszcze dorzucić dodatkowe działki do komunalizacji przy drogach. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: referat Geodezji Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

jak gdyby tym tematem się zajmuje, mamy takie pełne rozpoznanie, takie zestawienie jest 

sporządzone które działki stanowiące drogi wymagają tej komunalizacji i oczywiście sukcesywnie 

będziemy to przygotowywali materiały i każdorazowo, właśnie to co podkreśliłem że każdorazowo gdy 

zgromadzimy kilka bo też nie możemy złożyć nagle 100 wniosków, musi być to kilka wniosków, to 

musi iść etapami i na każdy etap będzie potrzebna oddzielna komisja. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jeszcze może dodam, że generalnie drogi, generalnie bo są wyjątki, 

nie podlegają komunalizacji tylko w drodze zasiedzenia składamy wniosek do Sądu, bo to są 

przeważnie samoistne posiadanie tak zwane, więc to jest inna procedura, ale dziękujemy za uwagę. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 347/XXXVI/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

komunalizacji mienia Skarbu Państwa.  

W ślad za tym co było tutaj wcześniej omawiane przystąpimy do podjęcia uchwały w tej sprawie. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 348/XXXVI/2021 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania 

w dzierżawę na okres 3 lat gruntów rolnych stanowiących  działkę nr 25/1 o pow.  0,9097 ha  we  wsi  

Skrzany  gm.  Gostynin. 

Na salę posiedzeń wróciła Radna Elżbieta Tyszkiewicz. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jest to jak Pani Przewodnicząca powiedziała działka o powierzchni 

około 91 arów we wsi Skrzany, to jest przy budynku naszym mieszkalnym wielorodzinnym, przed 

dawną szkołą jadąc w kierunku Nowej Wsi po tej samej stronie gdzie jest szkoła. Tę działkę dzierżawi  

Pani …………………….. i wyraziła wolę, prośbę o to żeby mogła dzierżawić na okres następnych 3 

lat, z uwagi na to że ogólny okres dzierżawy przekracza 3 lata nie jest już w kompetencji Pana Wójta 

tylko w kompetencji Rady Gminy, w związku z powyższym prosimy Radę Gminy o podjęcie uchwały w 



tej sprawie. Ta działka jak na razie nie jest przez nas proponowana do sprzedaży, a żeby była 

zagospodarowana, utrzymana w należytym stanie warto ją wydzierżawić.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. Kto z Państwa chce zabrać głos w tym 

punkcie? Brak  

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 349/XXXVI/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania 

w dzierżawę na okres 3 lat niezabudowanej nieruchomości stanowiącej  część działki  nr 110 o pow. 

0,6520 ha we wsi Józefków gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: uchwała dotyczy kontynuacji w zasadzie dzierżawy części działki  w 

Józefkowie, jest to również działka na terenie której położony jest budynek wielorodzinny, 

mieszkaniowy, mieszkalny wielorodzinny, ponieważ okres dzierżawy przekracza łącznie 3 lata więc to 

jest kompetencja Rady Gminy więc z tego powodu wnosimy projekt uchwały pod obrady sesji. Jest to 

północno - zachodnia część działki, rolna część działki, również z tych samych powodów jak 

poprzednio żeby działka była w należytym stanie utrzymana to proponujemy Państwu żebyście 

Państwo uchwalili tę uchwałę. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ta część działki tylko dodam, że nie jest niezbędna dla 

mieszkańców tego budynku wielorodzinnego, a z uwagi na to żeby teren był wykoszony, zadbany  na 

czas, proponujemy żeby tą dzierżawę kontynuować. Mieszkańcy z tej części nie korzystają, a 

gdybyśmy to zostawili  w takim dzikim stanie po prostu by się rozsiewały chwasty. Dziękuję. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: powierzchnia całej działki to jest 2,44ha, więc to jest duża działka, 

dzierżawa dotyczy powierzchni 65 arów. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 350/XXXVI/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: dokonania 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej 

opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od 

domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Gostynin oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado generalnie metoda 

naliczania opłat  z tytułu zagospodarowania i odbioru odpadów komunalnych z nieruchomości 



zamieszkałych i rekreacyjno – wypoczynkowych nie zmienia się, takie zasady, takie same jak były do 

tej pory, czyli naliczmy od osoby, natomiast wzrasta stawka i tutaj proponujemy o 2,00zł podniesienie 

stawki zarówno w zakresie brak deklaracji odnośnie zagospodarowania bio odpadów  we własnym 

zakresie i tak samo jeżeli chodzi kto deklaruje zagospodarowanie bio odpadów we własnym zakresie, 

czyli proponujemy wzrost w wysokości z 28,00zł do 30,00zł, od osoby przy braku deklaracji o 

zagospodarowaniu bio i z 25,00zł do 27,00zł, w przypadku deklaracji o zagospodarowaniu bio 

odpadów. Z czego to wynika; nie wynika to generalnie ze wzrostu cen ponieważ jesteśmy już po 

postępowaniu przetargowym w sprawie wyłonienia wykonawcy, wspominałem to w sprawozdaniu, w 

dniu dzisiejszym dokonamy podpisania umowy z wykonawcą czyli dalej pozostaje Zakład Komunalny 

Baruchowo, gdyż jego oferta była najbardziej korzystna w tym postępowaniu przetargowym, natomiast 

ta konieczność podwyższenia stawki o 2,00zł wynika po prostu ze wzrostu strumienia śmieci, jaki my 

niestety mieszkańcy produkujemy, a w ten sposób Zakład Komunalny w Baruchowie to odbiera. My 

musimy operatowi zapłacić za każdą tonę którą od nas odbierze, przeliczając to właśnie potem 

wyliczając to ze stawki potem na tony, niestety zachodzi konieczność podwyższenia tej stawki. 

Pamiętacie Państwo na poprzedniej sesji też na nasz wniosek z Panią Skarbnik zwiększaliśmy budżet 

tego systemu zagospodarowania odpadami o kwotę prawie 250.000,00zł, iż tyle pieniędzy zabrakło w 

systemie w stosunku do opłat jakie mieszkańcy wnosili. Dodam tylko że jeśli chodzi o płatności 

mieszkańców oceniamy na dobrym poziomie bo ściągalność przekracza 95%, także zaległości nie są 

duże, te braki nie wynikają z tego, że ktoś unika, mieszkańcy unikają płatności, tylko jeszcze raz 

podkreślam ze zwiększonego strumienia śmieci. Chcielibyśmy w 2022 roku uniknąć dopłaty do 

systemu żeby on się sfinansował właśnie z tych składek stąd propozycja podniesienia stawek o 2,00zł. 

Dla działek rekreacyjnych też do kwoty którą przewiduje ustawodawca do kwoty 191,90zł to jest 

ryczałt maksymalny. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w tej 

sprawie? Brak. 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 351/XXXVI/2021 została przyjęta 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

postanowienia o ponoszeniu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli lokali 

w budynku wielolokalowym, w którym ustanowiono odrębną własność lokali, osoby, którym służy tytuł 

prawny do lokalu w budynkach wielolokalowych, osoby faktycznie zamieszkujące lub użytkujące te 

lokale lub osoby faktycznie zamieszkujące lub użytkujące lokal należący do spółdzielni mieszkaniowej. 

Z sali posiedzeń wyszli Radni: Piotr Paweł Piotrowski, Stanisław Wasiński 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado tutaj porządkujemy tą 

sferę którą stosujemy od samego początku gdy tylko system  gospodarowania odpadami spadł na 

gminę gdzie chodzi o budynki wielolokalowe, a mamy ich pewnie ponad 20 na terenie gminy gdzie z 



mocy prawa to powinna powstać wspólnota i to zarządca wspólnoty w zasadzie powinien ponosić 

opłaty, praktykujemy to od samego początku wdrażania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi że wszyscy praktycznie właściciele lokali, najemcy lokali którzy te budynki wielolokalowe 

zamieszkują, dysponują wynajmują pomieszczenia gospodarcze których są w stanie ten pojemnik na 

odpady zmieszane czy worek na segregację gdzieś schować, jest to prostsze jeżeli chodzi o 

rozliczanie, każdy odpowiada za deklarację segregacji bądź niewykonywanie. Stosowane to jest tak 

jak powiedziałem od samego początku tego systemu, ta uchwała po prostu porządkuje .  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: dziękuję. 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 352/XXXVI/2021 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 

Statutu Związku Gmin Regionu Płockiego. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zmiana statutu ZGRP 

została przyjęta przez Walne Zgromadzenie członków ZGRP w którym ja reprezentuje Gminę 

Gostynin, ta zmiana statutu została przyjęta na Zgromadzeniu na początku grudnia, wymaga żeby 

poszczególne Rady członków gmin, też wymagana jest opinia w sprawie przyjęcia zmiany statutu, a ta 

zmiana dotyczy wykreślenia dwóch członków tego ZGRP, a mianowicie Gminy Miasto Wyszogród z 

dniem 31 grudnia  tego roku i Gmina Szczawin Kościelny z dniem 30 czerwca 2022 roku.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: dziękuję Panie Wójcie. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 353/XXXVI/2021 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia 

skargi ……………………. na działalność Wójta Gminy Gostynin. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Janusz Brudnowski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: ja tytułem rozpoczęcia w tym przedmiocie rozmowy, taka 

skarga na działalność Wójta Gminy Gostynin wpłynęła na ręce Premiera ………………………, ale 

oczywiście Premier scedował do Ministra Polityki Regionalnej, a dalej Minister Polityki Regionalnej 

skierował bo jest kompetencja Rady Gminy Gostynin. Treść oczywiście zapoznała się komisja SWiP i 

poproszę Przewodniczącego komisji o przybliżenie tematu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: proszę Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Komisji SWiP Krzysztof Penkala: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w dniu         

10 grudnia 2021 do Rady Gminy wpłynęło pismo z Ministerstwa Infrastruktury Departament Kontroli, 

przeczytam treść informacji:  



Szanowni Państwo, przekazuję zgodnie z właściwością pismo Pana  ………………….. z 23 listopada 

2021 r  

Dotyczy ono działań Wójta Gminy w związku z brakiem ciągów komunikacyjnych dla pieszych. Proszę 

o rozpatrzenie skargi i udzielenie odpowiedzi bezpośredniemu skarżącemu. 

Z uwagi na to, że jednak kompetencją Rady Gminy należy podjęcie uchwały w sprawie takiej skargi, w 

dniu 16 grudnia tego roku komisja na posiedzeniu rozpatrzyła skargę Pana …………………….. na 

działalność Wójta Gminy Gostynin i po zasięgnięciu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy i Pana Wójta 

uznała przedmiotową skargę za bezzasadną. Jednocześnie komisja przygotowała projekt uchwały 

który będzie formą odpowiedzi na ta skargę, sam projekt uchwały i uzasadnienie tej uchwały zostaną 

przesłane do Biura Rady. Czy jest potrzeba odczytywania projektu uchwały i uzasadnienia, czy nie? 

Radna Ewa Michalska: myślę, że tak. 

Przewodniczący Komisji SWiP Krzysztof Penkala: komisja przygotowała projekt uchwały w 

następującej treści w sprawie rozpatrzenia skargi ……………………… na działalność Wójta Gminy 

Gostynin. 

Na podstawie art. 8 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, oraz art. 

229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego Rada Gminy w 

Gostyninie uchwala, co następuje: 

§ 1 

Uznać za bezzasadną skargę ………………………..    z dnia 23 listopada 2021 r. na działalność Wójta 

Gminy Gostynin. 

§ 2 

Wykonanie uchwały wraz z powiadomieniem skarżącego o sposobie załatwienia skargi powierzyć 

Przewodniczącej Rady. 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Uzasadnienie 

W dniu 10.12.2021 r. do Rady Gminy Gostynin zostało przekazane według właściwości, przez 

Ministerstwo Infrastruktury, pismo ………………….         datowane na dzień 23.11.2021 r., będące 

skargą na działalność Wójta Gminy Gostynin. Z treści pisma wynika, że skarga dotyczy ciągów 

komunikacyjnych dla pieszych (chodników), których powstania skarżący się domaga, a których brak, 

zdaniem skarżącego, wynika z zaniechań Wójta Gminy Gostynin. 

Celem dokładnego i wszechstronnego wyjaśnienia stanu faktycznego sprawy, skarga została 

przekazana komisji Rady Gminy, tj. Komisji Skarg Wniosków i Petycji. W toku swoich działań Komisja, 

zapoznała się z treścią zarzutów skargi oraz z wyjaśnieniami złożonymi przez Urząd Miasta 

Gostynina. Na skutek podjętych działań i uzyskanych wyjaśnień, Komisja wniosła do Rady Gminy 

Gostynin o uznanie skargi za bezzasadną. 

Rada Gminy Gostynin podziela stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji i uznaję przedmiotową 

skargę ……………………….  za bezzasadną.  

Uzasadniając powyższe stanowisko w pierwszej kolejności zauważyć należy, że droga przebiegająca 

przez miejscowość Lucień, zlokalizowana jest na działkach nr 21/1 oraz 222 i jest to droga o statusie 



drogi powiatowej. Zgodnie z art. 4 pkt 6 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, 

chodnik to część drogi przeznaczona do ruchu pieszych. Co za tym idzie, chodnik przy drodze 

powiatowej jest częścią drogi powiatowej. Zgodnie z art. 19 ust. 2 pkt 3 ustawy o drogach publicznych, 

zarządcą dróg powiatowych jest zarząd powiatu, a z kolei zgodnie z art. 20 wskazanej ustawy, to do 

zarządcy drogi należy m.in. opracowywanie projektów planów finansowania budowy, przebudowy, 

remontu, utrzymania i ochrony dróg oraz drogowych obiektów inżynierskich i pełnienie funkcji 

inwestora. Nie ulega więc wątpliwości, że budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej jest zadaniem 

inwestycyjnym powiatu, a nie gminy, a więc brak przedmiotowej inwestycji w żaden sposób nie 

obciąża Wójta Gminy i nie może być poczytany jako jego zaniechanie, czy zaniedbanie. Co więcej, z 

poczynionych ustaleń jasno wynika, że Wójt Gminy wielokrotnie poruszał temat przedmiotowej 

inwestycji w rozmowach z Zarządem Powiatu Gostynińskiego, w tym w kontekście ewentualnego 

wsparcia finansowego przedmiotowej inwestycji przez Gminę, jednak mimo to, przedmiotowe zadanie 

nie jest aktualnie zaplanowane do realizacji. Jak jednak wskazano, nie jest to żadne naruszenie prawa 

ze strony Wójta Gminy Gostynin, a więc skarga na jego działalność w tym zakresie musi zostać 

uznana za bezzasadną. Wójt Gminy Gostynin nie ponosi odpowiedzialności za działalność 

inwestycyjną Zarządu Powiatu. 

Rada Gminy Gostynin informuje, że niniejsza uchwała stanowi zawiadomienie o sposobie załatwienia 

skargi w rozumieniu art. 237 § 3 w związku z art. 238 § 1 k.p.a., od którego nie przysługuje żaden 

środek odwoławczy ani środek zaskarżenia. 

Na podstawie art. 238 § l k.p.a. Rada Gminy Gostynin informuje o treści art. 239 § l k.p.a., który 

stanowi, iż "w przypadku, gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana za bezzasadną i jej 

bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych 

okoliczności - organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z 

odpowiednią adnotacją w aktach sprawy – bez zawiadamiania skarżącego". 

Ja może dodam jeszcze, że jest to pogłosie poprzedniej petycji która wpłynęła od mieszkańców wsi 

Miałkówek, tamta petycja była w formie rozszerzonej bo dotyczyła też otrzymania porządku, ale 

została udzielona odpowiedź na piśmie, jednocześnie ta skarga też będzie udzieloną, rozwiązaniem 

tej skargi będzie ta nasza uchwała i dzielenie tej odpowiedzi na piśmie skarżącemu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuje Panie Przewodniczący, przystąpimy do 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Uchwała nr 354/XXXVI/2021 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 19-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2022 rok. 

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Rada Gminy 

Gostynin uchwala, co następuje: 

Przyjąć plan pracy Rady Gminy Gostynin na rok 2022, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Gostynin. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 



Tutaj taki plan był wczoraj omawiany na komisjach w związku z tym czy Państwo mają jakieś pytania, 

wnioski do planu? Brak. 

Uchwała nr 355/XXXVI/2021 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 20-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin na 2022 rok. 

Opinie: 

Komisja RG przyjęła plan pracy komisji na 2022 rok, 

Komisja BiF przyjęła plan pracy komisji na 2022 rok, 

Komisja Oświaty przyjęła plan pracy komisji na 2022 rok, 

Komisja SWiP przyjęła plan pracy komisji na 2022 rok, 

Komisja Rewizyjna przyjęła plan pracy komisji na 2022 rok.     

Uchwała nr 356/XXXVI/2021 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

   

Do punktu 20a-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie Apelu Rady Gminy Gostynin z 

dnia dzisiejszego w sprawie zwiększenia liczby karetek pozostających w dyspozycji Oddział w 

Gostyninie Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego i Transportu Sanitarnego. 

Na salę posiedzeń wrócili Radni: Piotr Paweł Piotrowski, Stanisław Wasiński. 

Na podstawie § 19 ust. 2 pkt 1 Statutu Gminy Gostynin, stanowiącego załącznik nr 1 do uchwały       

nr 286/XXXI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie uchwalenia statutu 

Gminy Gostynin Rada Gminy Gostynin apeluje: 

W związku z utrudnioną dostępnością, dla mieszkańców Gminy Gostynin i Powiatu Gostynińskiego, 

do pozaszpitalnej pomocy medycznej udzielanej przez zespoły ratownictwa medycznego, Rada Gminy 

Gostynin apeluje o zwiększenie liczby zespołów ratownictwa medycznego i pojazdów ratownictwa 

medycznego (karetek) pozostających w dyspozycji Oddziału w Gostyninie Wojewódzkiej Stacji 

Pogotowia Ratunkowego i Transportu Sanitarnego. 

Apel niniejszy przekazać: 

1) Ministrowi Zdrowia, 

2) Wojewodzie Mazowieckiemu, 

3) Dyrektorowi Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego i Transportu Sanitarnego w Płocku. 

Apel został przyjęty 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 21-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących komisji o 

realizacji wniosków komisji. 

Komisja RG wniosków nie wypracowała, 

Komisja ŁiP wniosków nie wypracowała, 

Komisja Rewizyjna wniosków nie wypracowała, 



Komisja Oświaty wniosków nie wypracowała. 

Komisja BiF wypracowała wczoraj Apel Rady Gminy Gostynin który przed chwilką był procedowany. 

 

Do punktu 22-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

czy Państwo Radni mają jakieś uwagi do przesłanego protokołu? Brak. 

Na salę posiedzeń przyszedł Radny Janusz Brudnowski. 

Kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 

Przeprowadziła głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół z obrad XXXV Sesji Rady Gminy został przyjęty 15 głosami za. 

 

Do punktu 23-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Teraz w tym momencie chciałam powitać Pana Sołtysa sołectwa Marianki, Górki Pierwsze Pana 

…………………………… i Pan Sołtys prosił o głos w tym punkcie, w związku z tym proszę. 

Sołtys  ……………………. Panowie Wójtowie i Szanowna Rado, chciałbym trochę złożyć zażalenie  

na naszą Policję, gdy zginęła lampa z czwartku na piątek nie mogłem się nigdzie dodzwonić, ani do 

Dzielnicowego naszego, ani na Komendę, w końcu na 112 dała Pani mi numer, co nie powinienem na 

112 dzwonić w takiej sprawie, więc nie przyjęto ode mnie zgłoszenia tylko kazano mi przyjechać na 

Komisariat, przyjechałem na komisariat, wysiedziałem się godzinę, nie miał kto przyjąć, jak tak będzie 

to trzecia lampa z kolei zginie i nie będzie miał kto zabezpieczyć śladów, coś zrobić żeby to wszystko 

zabezpieczyć bo tak potraktowano. Za godzinę, dwie później ja już do domu przyjechałem to dopiero 

pojawił się Patrol jakiś tam, spisał, a dowody takie były; samochodem podjeżdżane, zakładana linka 

na słup, żeby złamać słup i zabrać lampę, to druga lampa z naszych pieniążków jest z funduszu 

sołeckiego, słabe zabezpieczenie jest naszej Policji, a my pieniążki też dajemy i utrzymujemy, 

chciałbym tylko tak pobieżnie powiedzieć żeby coś Pan Wójt jeden, drugi i Wysoka Rada coś zaradzili, 

żeby na drugi raz coś takiego się nie działo, bo ślady oczywiście że były i odkręcanie było klapki takiej 

i zakładanie pasa, samochodem podjeżdżane, przewrócony słup i zgięte z wierzchu, jawne dowody 

były tylko nie miał kto tego zabezpieczyć, czy tam zaprzeć tak może w taki dzień, może to nie duża 

korzyść jest, ale naprawdę dla sołectwa jest to, że druga lampa poszła z kolei. Dziękuję i chciałbym na 

Nowy Rok złożyć przy okazji życzenia zdrowia, szczęścia, spełnienia wszelkich marzeń.  

Radni: dziękujemy. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński:  Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado oczywiście ja też tutaj 

popieram stanowisko Pana Sołtysa, to jest rzeczywiście druga lampa która w tym terenie zginęła, w 

dniu wczorajszym już otrzymaliśmy zawiadomienie z Policji o umorzeniu postępowania z uwagi na 

brak wskazania sprawcy, wiem że ta sprawa jak gdyby nie będzie gdzieś tam usunięta bo ona w 

aktach gdzieś będzie, ale to tylko przypadek może sprawi, że ten sprawca gdzieś tam zostanie w jakiś 

sposób wykryty, to jest duże niebezpieczeństwo jeżeli chodzi o lampy solarne, jest to wygodna sprawa 

budowanie gdzie nie ma linii energetycznych, ale niestety to jest duże ryzyko właśnie w kradzieży. My 

tutaj z Panią Skarbnik przeanalizujemy bo oczywiście mamy drogi ubezpieczone i nie wiem czy to 



będzie wchodziło w zakres ubezpieczenia dróg, ale to sprawdzimy bo nie chcę tutaj deklarować, jeżeli 

to będzie wchodziło w zakres ubezpieczenia to postaramy się po prostu z tytułu postępowania 

odszkodowawczego odzyskać te pieniądze i tę lampę z powrotem zamontować, ale tak jak mówię to 

musimy dokładnie sprawdzić. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie. Czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos? 

Radna Ewa Michalska: ja chciałam w imieniu sołectwa Solec, Wrząca jako Sołtys podziękować bardzo 

za pomoc w realizacji naszych działań statutowych sołectwa, zarówno dla samego sołectwa, rady 

sołeckiej jak również dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Solcu i dla Koła Gospodyń Wiejskich w Solcu, 

gdyż ten rok był naprawdę obfitujący w takie działania które trzeba było wspólnie z Urzędem Gminy 

podjąć i bardzo dziękuję tutaj Panu Wójtowi, Pani Skarbnik i Pani Sekretarz, również chciałam 

podziękować Panu Dyrektorowi Gminnego Centrum Kultury, również mojemu Panu Dyrektorowi 

Zakładu Komunalnego z Solca. Dziękuję bardzo za pomoc w realizacji  naszych działań. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński:  Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado proszę przyjmijcie też 

ode mnie najserdeczniejsze życzenia na ten Nowy 2022 Rok, przede wszystkim takiego 

wewnętrznego spokoju, spokoju, bo to pozwala nam działać, oczywiście wszystkie uwagi, 

spostrzeżenia wasze zawsze chętnie przyjmiemy, oczywiście analizujemy, ale takiego spokoju 

wzajemnie sobie życzmy wtedy naprawdę zrealizujemy naprawdę dużo zadań i ten 2022 rok 

zaliczymy do dobrych lat. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

W tym momencie ja zabiorę głos, dziękuję również w imieniu własnym i Radnych za współpracę w 

realizacji tegorocznego budżetu, wszystkim pracownikom Urzędu, Panom Wójtom i w tym momencie 

w związku z zbliżającym się Nowym Rokiem chciałam złożyć serdeczne życzenia dla wszystkich 

mieszkańców, przede wszystkim zdrowia, satysfakcji z realizacji jakiś tam przedsięwzięć planów w 

życiu zawodowym powodzenia, w życiu osobistym Państwu Radnym życzę również w przyszłym Roku 

realizacji zamierzonych tutaj planów i wszystkiego najlepszego. Dziękuję. 

Radni: dziękujemy. 

 

Do punktu 24-go.  

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 12.300. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy, Zastępcy 

Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach 

XXXVI Sesji Rady Gminy i zamknęła je. 
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